

Model: M-CAD01DB/ELECOM01A

ENGLISH Manual Wireless Mouse

Name and function of each part

Mouse

1 Left button
To left click on your PC.
2 Right button
To right click on your PC.
3 Middle button
To middle click on your PC.
4 LED light
When the power is turned on, the LED between the left and middle button will light up for a period of time.
When remaining battery becomes low during use, the LED blinks red.
5 Pointer speed change switch
To change the pointer speed.
HI-SPEED
Low-SPEED HI-SPEED
HI-SPEED : 1200 dpi
Low-SPEED : 600 dpi
HI-SPEED
Low-SPEED HI-SPEED
HI-SPEED : 1200 dpi
Low-SPEED : 600 dpi

Receiver unit

1 Left button
To left click on your PC.
2 Right button
To right click on your PC.
3 Middle button
To middle click on your PC.
4 LED light
When the power is turned on, the LED between the left and middle button will light up for a period of time.
When remaining battery becomes low during use, the LED blinks red.
5 Pointer speed change switch
To change the pointer speed.
HI-SPEED
Low-SPEED HI-SPEED
HI-SPEED : 1200 dpi
Low-SPEED : 600 dpi

When removing the receiver unit

This product supports hot plugging. The receiver unit can be removed while the PC is on.

1 Insert the battery

1 Remove the battery cover.
2 Insert the batteries according to the instructions on the battery compartment.
3 Insert with the correct battery plus and minus orientation.
4 Remove the receiver unit.
5 Re-attach the battery cover to its original state.

2 Turning the Power On

1 Slide the rear power switch to the ON position.
The LED lamp is lit for a fixed time.
* When remaining battery is low, the LED blinks red for a fixed time.

3 Connecting to a PC

1 Start the PC.
2 Insert the receiver unit into the PC's USB port.
* Be sure to sufficiently check the connector orientation and the insertion direction.
* If you feel a strong resistance when inserting the USB connector, check that the shape and orientation of the connector is correct. Using excessive force may damage the connector and cause injury.
* Do not directly touch the terminal area of the USB connector.

Specifications

Supported OS Windows® 10, Windows® 8.1, Windows® 7, Windows® XP
(※ OS 최신 버전으로 업데이트하거나 서비스 팩을 설치해야 합니다.)
* Compatible with the latest version of the OS or installing a service pack may be required.
* Computer compatibility is determined during confirmation in our verification environment. There is no guarantee of complete compatibility with all devices, OS versions, and applications.

Resolution 600/1200 dpi (switchable)

Interface USB

Radio frequency 2.4 GHz band

Radio wave method GFSK

Radio wave range Non-magnetic materials (such as wooden desks) approximately 10 m
Metallic materials (such as metal desks) approximately 3 m
* These are test values in company environment and are not guaranteed.

Read method Optical sensor method

LED Blue

Dimensions (W x D x H) Mouse: approx. 71 x 110 x 38 mm / approx. 2.5 x 4.4 x 1.5 inch
Receiver unit: approx. 15 x 18 x 6 mm / approx. 0.6 x 0.7 x 0.3 inch (unit: mm)

Operational temperature/humidity 5°C to 40°C / up to 90%RH (without condensation)

Storage temperature/humidity -10°C to 60°C / up to 90%RH (without condensation)

Supportable battery Any one of AA alkaline battery, AA manganese battery, AA type nickel-metal hydride battery, AAA type nickel-metal hydride battery

Operational time Estimate when using alkaline battery.
Continuous operation time: Approximately 210 hours
Continuous stand-by time: Approximately 1000 hours
Estimate when using AA battery:
* The above is assuming the computer is used for eight hours a day with 5% of that time spent operating the mouse.)
* These are test values in company environment and are not guaranteed.

모델명: M-CAD01DB/ELECOM01A

한국어 취급설명서 무선 마우스

각 부분의 명칭 및 기능

마우스 본체

1 左 버튼
PC에서 임프 클릭하기.
2 右 버튼
PC에서 오른쪽 클릭하기.
3 중앙 버튼
PC에서 가운데 클릭하기.
4 LED 램프
전면이 커다면, 원쪽 버튼과 중간 버튼 사이의 LED에 한동안 불이 들어옵니다.
5 고성능 속도 변경 버튼
포터터 속도 변경하기
HI-SPEED
Low-SPEED
HI-SPEED : 1200 dpi
Low-SPEED : 600 dpi

6 광학식 센서
※ Please note that looking directly into the sensor light may hurt your eyes.

7 전원 스위치
8 배터리 커버
9 배터리 저장 부문
10 수신기 단자 부문
마우스를 사용할 때는 항상 테이블 위에 전자기장을 놓아야 합니다.

11 USB 커넥터(마스터)
※ 소신 장치를 제거할 때
마우스는 잠시 멈춰야 합니다. PC가 커져 있을 때 수신 장치를 제거할 수 있습니다.

Receiver unit

1 左 버튼
在其電腦上進行左鍵單擊操作。
2 右 버튼
在其電腦上右鍵單擊操作。
3 中央
在其電腦上進行中鍵單擊操作。
4 LED 燈
電源開啓時，右鍵中間的LED燈會亮起一段時間。當剩餘電池量較低時，LED燈會閃爍紅光。
5 指針速度開關
改變指針速度
HI-SPEED
Low-SPEED
HI-SPEED : 1200 dpi
Low-SPEED : 600 dpi

6 光學式感應器
※ 請注意，直視感應器所發出的光，可能會傷害您的眼睛。

7 電源開關
8 電池蓋
9 電池儲存區
10 接收器存放盒
在使用時，鼠标的接收器可以存放在這裡。

11 USB連接器(公)
※ 在取出接收器時
本產品將停止工作。請勿拔出接收器。

When removing the receiver unit

This product supports hot plugging. The receiver unit can be removed while the PC is on.

1 Insert the battery

1 Remove the battery cover.
2 Insert the batteries according to the instructions on the battery compartment.
3 Insert with the correct battery plus and minus orientation.
4 Remove the receiver unit.
5 Re-attach the battery cover to its original state.

2 Turning the Power On

1 Slide the rear power switch to the ON position.
The LED lamp is lit for a fixed time.
* When remaining battery is low, the LED blinks red for a fixed time.

3 Connecting to a PC

1 Start the PC.
2 Insert the receiver unit into the PC's USB port.
* Be sure to sufficiently check the connector orientation and the insertion direction.
* If you feel a strong resistance when inserting the USB connector, check that the shape and orientation of the connector is correct. Using excessive force may damage the connector and cause injury.
* Do not directly touch the terminal area of the USB connector.

Specifications

사양

호환 OS Windows® 10, Windows® 8.1, Windows® 7, Windows® XP
(※ OS 최신 버전으로 업데이트하거나 서비스 팩을 설치해야 합니다.)
* 호환성 있는 저지급 환경에서 최종 확인이 필요합니다.
* 운영 체제 및 드라이버는 회사에서 원천인 험장성이 표기되지 않습니다.

케이블 수 600/1200 dpi (선택 가능)

내장 인터페이스 USB

주파수 2.4GHz±

전파 방위 2.4GHz±

전파 범위 비자정 소음(무 풍차 풍) 등: 약 10m
자정 소음(제작 풍차 풍): 약 3m
* 이 수치들은 기업 환경에서 시험하여 보증된 값이 아닙니다.

드라이버 설치 드라이버가 자동으로 설치되며, 마우스가 사용 가능하게 됩니다.

LED 블루

외형 및 주요 특성 외형: 약 71 x 110 x 38 mm (mm)
수신기 단자: 약 15 x 18 x 6 mm (mm)

작동 온도 / 습도 5°C ~ 40°C / 대체로 90%RH (온습도)

내장 배터리 AA 알칼리전지, AA 금속 배터리, AA 타입 니켈-마그네슘 배터리, AAA 타입 니켈-마그네슘 배터리

작동 시간 일일기준 전자기장 사용 시 최장
연속 활동 시간: 약 210시간
연속 대기 시간: 약 1000시간
연속 대기 시간: 약 102일
(1일 8시간 전자기장 조건 중 5%를 트랙볼 조작에 할당한 경우)
* 수치들은 기업 환경의 시험 값이며 보증된 값이 아닙니다.

设备型号: M-CAD01DB/ELECOM01A

中文 · 简体 使用说明书 无线鼠标

各部分的名称及其作用

鼠标

1 左键
在计算机上进行左键单击操作。
2 右键
在计算机上进行右键单击操作。
3 中键
在计算机上进行中键单击操作。
4 LED灯
当电源开启时，右键中间的LED灯会亮起一段时间。当剩余电池量较低时，LED灯会闪烁红光。
5 指针速度开关
改变指针速度
HI-SPEED
Low-SPEED
HI-SPEED : 1200 dpi
Low-SPEED : 600 dpi

6 光学传感器
※ 注意，直视感应器所发出的光，可能会伤害您的眼睛。

7 电源开关
8 电池盖
9 电池储存区
10 接收器存放盒
在使用时，鼠标的接收器可以存放在这里。

11 USB连接器(母)
※ 在取出接收器时
本产品将停止工作。请勿拔出接收器。

接收器

1 左键
在您的电脑上按左键。
2 右键
在您的电脑上按右键。
3 中键
在您的电脑上按中间键。
4 LED灯
当电源开启后，左右键之间的LED灯会亮起一段时间。当剩余电池量较低时，LED指示灯会闪烁红光。
5 指针速度开关
要更改指针速度时，请按住此键。

6 光学传感器
※ 注意，直视感应器发出的光可能会伤害您的眼睛。

7 电源开关
8 电池盖
9 电池储存区
10 接收器存放盒
当不使用接收器时，您可以将接收器存放在这里。

11 USB连接器(母)

当移除接收器时

本产品将停止工作。请勿拔出接收器。

1 插入电池

1 拆下电池盖。
2 请按照电池盒上的说明插入电池。
3 取出接收器。
4 重新安装电池盖，使其恢复原始状态。

2 接通电源

1 使底部的电源开关滑到ON处。
LED灯有段时间会亮红光。
* 当剩余电池电量较低时，LED灯有段时间会闪烁红光。

3 鼠标的使用方法

1 启动计算机。
2 将接收单元插入计算机的USB端口。
* 请仔细确认连接器的方向和插入部位。
* 插入时感到阻力时，请确认连接器的形状是否正确。若强行插入，连接器可能被损坏或造成人身伤害。
* 请勿接触USB连接器的端子部。

3 驱动程序将自动安装，自此即可使用鼠标。

基本规格

兼容的操作系统 Windows® 10, Windows® 8.1, Windows® 7, Windows® XP
(※ 可能需要对每一种操作系统更新到最新版本或安装服务包。)
* 兼容性信息将在我们的验证环境中进行操作确认时获得。本公司无法保证所有设备、操作系统版本或应用程序完全兼容。

分辨率 600/1200 dpi (可切换)

支持接口 USB

电源频率 2.4GHz±

电源方式 GFSK

电源范围 非磁性材料 (例如木制桌子): 大约 10m
磁性材料 (例如铁制桌子): 大约 3m
* 这些是公司在环境下的测试值，不能保证。

阅读方法 光学传感法

规格

兼容的操作系统 Windows® 10, Windows® 8.1, Windows® 7, Windows® XP
(※ 可能需要对每一种操作系统更新到最新版本或安装服务包。)
* 兼容性信息将在我们的验证环境中进行操作确认时获得。本公司无法保证所有设备、操作系统版本或应用程序完全兼容。

分辨率 600/1200 dpi (可切换)

通用界面 USB

电源频率 2.4GHz±

电源方式 GFSK

电源范围 非磁性材料 (例如木制桌子): 大约 10 公尺
磁性材料 (例如铁制桌子): 大约 3 公尺
* 这些数据是在公司环境下的测试值，并非保证值。

阅读方法 光学传感法

尺寸 外观尺寸: 约 71 x 110 x 38 (mm)
接收器: 约 15 x 18 x 6 (mm)

工作温度 / 湿度 5°C 至 40°C / 相对湿度高达 90% (不可有冷凝)

存放温度 / 湿度 -10°C 至 60°C / 最高湿度 90% (不可有冷凝)

适用电源 AA 乾电池, AA 锂电池, AA 型镍氢充电电池中的任何一种。

工作时间 在连续使用的情况下
* 工作时间: 约 210 小时
* 待机时间: 约 1000 小时
* 待机时间: 约 102 天
(以上是在公司环境下以 8 小时/天使用鼠标并以 5% 的时间在操作轨迹球的情况下)
* 这些指标是在公司环境下的测试值，不能保证。

型號: M-CAD01DB/ELECOM01A

中文 · 繁體 使用說明書 無線滑鼠

各部位名稱及功能

滑鼠本體

1 左键
在您的電腦上點擊左鍵。
2 右键
在您的電腦上點擊右鍵。
3 中键
在您的電腦上點擊中間鍵。
4 LED灯
當電源開啟後，左右鍵之間的LED燈會亮起一段時間。當剩餘電池量較低時，LED指示燈會閃爍紅光。
5 指针速度开关
要更改指针速度時，請按住此鍵。

6 光學感應器
※ 注意，直視感應器所發出的光，可能會傷害您的眼睛。

7 电源开关
8 电池盖
9 电池储存区
10 接收器存放盒
當不使用接收器時，您可以將接收器存放於這裡。

11 USB连接器(母)

11. 移除接收装置時

本產品將停止工作。請勿拔出接收器。

1 插入電池

1 拆下電池蓋。
2 請依照電池盒上的說明插入電池。
3 取出接收器。
4 將電池蓋裝回。

2 開啟電源

1 請將底部電源開關撥到ON的位置。
LED指示燈會亮起一段時間。
* 剩餘電量低時，LED指示燈會閃爍紅燈一段時間。

3 滑鼠的使用方法

1 開啟電腦。
2 將接收器插入電腦USB埠。
* 請充分確認連接器的方向和插入地點。
* 插入時，若感到強大阻力，請確認連接器的形狀和方向是否正確。若是強力插入，連接器可能被破壞，或者受傷。
* 請勿觸碰USB連接器的端子部。

3 駕駛程式自動安裝後，即可使用滑鼠。

規格

兼容的操作系統 Windows® 10, Windows® 8.1, Windows® 7, Windows® XP
(※ 可能需要對每一個操作系統更新到最新版本或安裝服務包。)
* 兼容性資訊在我們的驗證環境中進行操作確認時獲得。本公司無法保證所有設備、操作系統版本或應用程式完全相容。

解析度 600/1200 dpi (可切換)

通用介面 USB

電波頻率 2.4GHz±

電波方式 GFSK

電波範圍 非導性材料 (例如木製桌子): 大約 10 公尺
導性材料 (例如鐵製桌子): 大約 3 公尺
* 這些數據是在公司環境下的測試值，並非保證值。

讀取方式 光學傳感法

尺寸 外觀尺寸: 約 71 x 110 x 38 (mm)
接收器: 約 15 x 18 x 6 (mm)

工作溫度 / 濕度 5°C 至 40°C / 相對濕度最高達 90% (但不可有冷凝)

存放溫度 / 濕度 -10°C 至 60°C / 最高濕度 90% (但不可有冷凝)

適用電源 AA 幹電池, AA 鋰電池, AA 型鎳氫充電池中的一種。

操作時間 在連續使用的情況下
* 工作時間: 約 210 小時
* 待機時間: 約 1041 小時
* 待機時間: 約 102 天
(以上是在公司環境下以 8 小時/天使用滑鼠並以 5% 的時間在操作軌跡球的情況下取得。)*
* 這些指標是在公司環境下的測試值，不能保證。

Model: M-CAD01DB/ELECOM01A

Bahasa Indonesia Manual Mouse Nirkabel

Nama dan Fungsi dari Setiap Bagian

Mouse

1 左键
按左键在电脑上。

2 右键
按右键在电脑上。

3 中键
按中键在电脑上。

4 LED灯
当电源开启后，左右键之间的LED灯会亮起一段时间。

5 指针速度开关
要更改指针速度时，请按住此键。

6 光学传感器
注意：直视感应器发出的光可能会伤害您的眼睛。

7 电源开关
8 电池盖
9 电池储存区
10 接收器存放盒
当不使用接收器时，您可以将接收器存放于此。

11 USB连接器(母)

11. 移除接收装置时

本产品将停止工作。请勿拔出接收器。

1 插入电池

1 取下电池盖。
2 请按照电池盒上的说明插入电池。
3 取出接收器。
4 将电池盖装回。

2 Nyalaikan daya ON

1 Geser saklar daya ke belakang ke posisi MENYALA.
Lampu LED akan menyala merah untuk bantuan saat.
* Setelah dalam keadaan mati, lampu LED akan berkedip warna abu-abu beberapa saat.

3 Menyambungkan ke PC

1 Nyalaikan PC.
2 Sisipkan unit penerima ke dalam port USB PC.
* Pastikan dengan seksama memerlukan koneksi dan posisi pemasangan.
Jika Anda sedang sesuatu yang merupakan kesalahan dengan posisi koneksi, pasangkan kembali. Memusatkan koneksi secara pasti dapat mencegah kerusakan.

3 Driver akan otomatis terpasang dan Anda dapat menggunakan mouse.

Spesifikasi

Sistem Operasi yang kompatibel Windows® 10, Windows® 8.1, Windows® 7, Windows® XP
(Anda mungkin perlu update ke versi terbaru dari masing-masing sistem operasi atau service pack.)

Informasi kompatibilitas Kompatibilitas diperoleh saat pengujian dalam lingkungan kami. Kompatibilitas sempurna dengan semua perangkat, OS dan aplikasi tidak dapat dijamin.

Resolusi 600/1200 dpi (dapat diubah)

Antar muka USB

Frekuenca radio 2.4 GHz

Metode gejolak radio Pulse-width modulation

Rentang gelombang radio Maten-maten non magnetik (seperti kayu/krisik 10cm)

Batasan frekuensi radio 400 MHz ± 5 MHz

Kehilangan bantuan Kehilangan bantuan (tanda tanda)

Suhu/ketinggian pada pengoperasian 5°C hingga 40°C

Suhu/ketinggian pada penyimpanan -10°C hingga 60°C

Baterai Baterai alkalin AA, baterai lithium AA, baterai nikel iklim, baterai hidrida jiran AA

Durasi pengoperasian Perkiraan saat menggunakan tetap dalam lingkungan kantor biasa. Durasi ini berlaku selama 210 jam

Masa slaga berkelerahan: Kira-kira 1041 jam

Perkiraan usia pengoperasian: Kira-kira 102 hari

Peraturan dan standarisasi FCC, CE, RoHS

* Berikut adalah hasil pengujian dalam lingkungan perusahaan dan tidak dijamin.

Safety Precautions (English (EN))

- Prohibited action
- Mandatory action
- Situation that needs attention

WARNING

If a foreign object (such as water and metal chip) enters the product, immediately stop using the product, remove the receiver unit from the PC, and remove the battery from the product. If you do not do this, there may be conditions that may cause a fire or electric shock.

If the product is behaving abnormally, such as by generating heat, smoke, or a strange smell, immediately stop using the product, turn off the power of the PC, and then sufficiently check whether the product is generating heat while being careful to avoid being burned. Turn off the power of the PC, remove the battery from the product, and remove the battery from the product. Consider the reason from which the product came, and if the reason is due to these conditions may cause a fire or electric shock.

Do not drop the product, nor subject it to strong physical shocks. In the event of the product becoming damaged, immediately stop using the product, and remove the unit from the PC, and remove the battery from the product.

After doing so, contact the retailer from whom you purchased the product, and then take the product under these conditions. It may cause a fire or electric shock.

Do not attempt to disassemble, modify or repair this product by yourself, as this may cause a fire or electric shock.

Do not put this product in fire, as the product may burst resulting in a fire or injury.

Do not insert or remove the receiver unit with your hands, as this may cause a fire or electric shock.

Do not touch the receiver unit or place it in a place out of reach of children.

CAUTION
Do not place this product in any of the following environments:
• In a car exposed to sunlight, a place exposed to direct sunlight, or a place that becomes hot (such as around a heater).

• In a moist car or a place where condensation may occur in the car.

• In a place where a magnetic field is generated (such as near a magnet).

• In a dusty place.
This product does not have a waterproof structure. Use and store this product in a place where the product body will not be splashed with water or other liquid. Rain, water, sweat, coffee, steam or sweet may also cause product damage.

Do not use this product for any purpose other than for entertainment.

Do not use this product with a device that may significantly be affected in the case of this product malfunctioning.

If this product is used for a measurement surface such as a mirror, the mouse movement will become unstable.

If this mouse is not going to be used for one month or longer, remove the receiver unit from the PC.
Avoid looking directly at the light of the optical sensor as doing so may cause eye damage.

When no longer need to use this product, be sure to dispose of them in accordance with the local ordinances and laws of your area.

Battery
For this product, use AA alkaline battery, AA manganese battery, or AA type nickel-metal hydride rechargeable battery.

When not using this product for long periods of time, remove the battery. This may cause leak/leak or malfunction.

Cleaning
If the product becomes dirty, wipe it with a soft, dry cloth.

Use of a volatile oil (such as paint thinner, benzene, alcohol) may affect the material quality and color of the product.

Precautions on wireless
This product is a wireless device that can use the entire 2.4 GHz band, and is able to avoid the mobile entity identification function of IEEE 802.11b/g/n standard. The distance between the receiver unit and the PC, and the interference distance is 10m. The 2.4 GHz band is also used in medical devices and wireless LAN devices of IEEE 802.11b/g/n standards.

Before using this product, connect "other wireless stations" are not operating.

In the unlikely event that radio interference occurs between the product and "other wireless stations", change the location of the receiver unit.

"Other wireless stations" refers to industrial, scientific, medical instruments which use the same 2.4 GHz as this product, as well as other wireless stations of the same type, as in-house medical instruments, etc. Radio interference may require a license, specific low power wireless stations and amateur wireless stations not requiring a license, used in plant production lines.

Do not drop this product, as the product may burst resulting in a fire or injury.

Do not insert or remove the receiver unit with your hands, as this may cause a fire or electric shock.

Do not bend the receiver unit, doing so may cause a fire or electric shock.

The receiver unit presents a swallowing hazard for children, so please store it in a place out of reach of children.

WARNING
Do not use with equipment which may cause serious consequences. There are rare cases in which an external radio wave at the same frequency, or the radio wave itself may interfere with the operation of the product to malfunction, slow down, or fail to operate.

Do not use this product in places where radio wave usage is prohibited, such as hospitals. Radio waves of the product may interfere with the operation of medical devices (for example pacemakers).

Due to the possibility of hindering safe navigation of aircraft, do not use this product in areas prohibited by the Civil Aviation Act. Turn off the power of the wireless mice before boarding, and do not ever use after boarding. Please do not use this product in any way responsible, even if events such as an accident or social damage occur due to a failure of this product.

Limitation of Liability
In no event will ELECOM Co., Ltd be liable for any lost profits or special, indirect, incidental, punitive damages or damages of the user resulting from the use of this product.

ELECOM Co., Ltd will not be liable for any loss of data, damages, or any other problems that may occur to any devices connected to this product.

Jangan melihat langsung cahaya dari sensor optik. Hal tersebut dapat menyebabkan kerusakan mata.

Bila Anda tidak lagi menggunakan produk ini, pastikan untuk menyimpannya dengan peraturan daerah dan hukum di wilayah Anda.

Penting
Gunakan baterai alkalin AA, baterai nikel hidrojena AA atau baterai nikel hidrojena AA (satu set produk ini).

Cabut baterai jika tidak menggunakan produk ini untuk jangka waktu lama. Hal ini dapat menyebabkan kekeroposan dan kerusakan pada produk.

Untuk membersihkan bagian dengan tidak normal seperti membran panas, esap atau menekukkan bahan aneh, segera hentikan penggunaan produk, matikan komputer PC, dan segera bersihkan bagian yang terkena dengan air dan sabun. Jangan gunakan alat tajam.

Jangan buang produk ini ke dalam air.

Jangan buang produk ini ke dalam air